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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Tele Radio Stereo, komentując

aktualności związane z Romą. 

- Brak co najmniej czwartego miejsca w lidze może przynieść ogromne trudności

budżetowe i wizerunkowe.

Inter znajduje się w kryzysie, jak wyjaśnić fakt, że Roma nie potrafi ich

przegonić?

- To smutne, również wczoraj zremisowali z Crotone i nie potrafią wygrywać. Mimo

tak poważnego kryzysu nie umiemy ich przegonić. Chciałbym żeby Roma zdobywała

więcej punktów.

Di Francesco jest zdenerwowane. Istnieje problem środowiskowy?

- To normalne, ma trudności w kierowaniu drużyną, gdyż jest pod presją.

Odczuwanie krytyki jest normalne, wielkie miejsca są trudne do zarządzania w

najbardziej skomplikowanych momentach.

Zmiana ustawienia?

- Ustawienia są taktyką defensywną. W ataku musisz mieć pomysły i wychodzi

wtedy jakość indywidualności, które napędzają drużynę. 

Co myślisz o Underze?

- Podoba mi się, jest szybki i potrafi uwolnić się od pierwszego rywala, unikając

krycia. Życzę mu powodzenia i być może zdobycia gola dzisiaj.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

